
NEW TUCSON



Count the 
small wins.

2

Realizing that you are a canvas of endless potential, 
you are constantly challenging yourself to be better. 
It’s time to discover the undiscovered. 
Start small, make a mess, but just keep going. 
Treasure every moment and experience, because each 
mark represents your growth.

每個個體都是一幅潛力無限的畫布，無盡的發揮空間，

不停於各個挑戰中變化，成就出更美好的自己。

小時候，即使面對錯敗，仍會繼續前行。珍惜每時每刻，

用心經歷，讓每個標記變為成長的貴寶

新Tucson一路陪您發現，陪您成長，陪您變出更好的自己。
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Partnering with 
small challengers.
Life is full of consequences. But with the right partner, there’s nothing to fear.  
Tucson makes your everyday challenges easier and more enjoyable, no matter how 
big or small. Tucson’s dynamic style and performance will provide the assurance 
and safety you need when expanding your boundaries.

讓 Tucson 成為您生活夥伴，與您並肩面對日常各種挑戰。
全新的設計風格及行車性能，大大提高安全性，於旅程上一同發掘更多驚喜。
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Exterior design 
that says you are here.
Make your presence known and don’t be shy about it. 
The new Tucson’s refreshed look immediately stands out from the crowd, 
from its redesigned headlamps and radiator grille to its dynamic-looking 
wheel designs, rear combination lamps and rear bumper.

優秀難藏，公諸同好。新Tucson煥然一新的外觀，於車群中鶴立雞群。
利落的前照燈設計上進取的前面罩，車頭霸氣盡現。加上車輪設計、
尾組合燈及保險槓的配合，新Tucson型格外觀，無人可敵。
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LED Rear Combination Lamps
LED尾組合燈

Full LED Headlamps
LED頭燈

The new Tucson’s Full LED Headlamps with Positioning Lamps 
together with LED Rear Combination Lamps with improved visibility, 
offer not only a new look, but better reliability and safety.

全新的 LED 頭燈設有方向燈，連帶新設計的 LED 尾組合燈，
令Tucson 外型更突出，使用上亦更可靠安全。
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Thoughtful  
interior features  
that let you focus.
Once you’ve decided to make a change, go for it. 
The driver’s seat in Tucson has a hassle-free line up of the most essential, 
cutting edge technologies that lets you stay focused on your mission. 
Tucson’s roomy interior is also big enough to accommodate all the tools you need to achieve your wins.

常用的操作鍵都設於駕駛席指尺之間，一切就在你掌握之中，為您的駕駛旅程更添樂趣。內部空間寬敞，
足夠容納你日常所需要的物品。
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Leather Garnish and other high-grade materials have been applied to 
the new Tucson’s redesigned front panel, exuding a more modern and 
sophisticated look and feel, while the 7″ Display Audio System 
makes information more intuitive and easily accessible.

革新設計的中控台，添加高質皮革裝飾，為車廂內帶來更細緻的外觀和觸感。
而7吋資訊娛樂系統，令您與外界從不斷線，資訊交流更方便更直接。

Leather Garnish (Artificial Leather)
皮革裝飾 

7″ Display Audio System
7吋資訊及娛樂系統
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Tucson’s 10-way adjustable driver’s seat will provide all the comfort you need while you work hard and play even harder. 
Adjust your seat to any situation while enjoying Tucson’s advanced convenience features such as Apple CarPlay and 
wireless charging for your smartphone. No matter how odd-shaped your latest challenge may be, Tucson can easily adapt 
with its diverse seat adjustment features and its large load space.

Tucson 的駕駛席備有10向電動調節，為您提供最佳的駕駛座姿。
無論您的貨物的形狀大小如何，寬闊倘大的行李箱空間都可以輕鬆助您解決任何問題。

Smartphone Connectivity (Apple CarPlay, Android Auto)
智能手機連接功能(Apple Car Play, Android Auto

Wireless Smartphone Charging System  手機無線充電功能
 Driver’s 10-way Power Seat  司機席 10向電動調教座椅

Seek your adventure 
in ultimate comfort.
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Including luggage screen 
連行李箱隔板

Rear seats folded 40%
後排摺合40%

Rear seats folded 60%
後排摺合60%

Rear seats folded
後排完全摺合

Photos for reference only 圖片只供參考  



16

Tucson’s gasoline engine is mated with high-performance transmissions for 
maximized fuel efficiency and durability. 
Tucson’s responsive and powerful driving will give you the extra boost  
you need to complete your challenge.

新Tucson 的汽油引擎配合6前速自動波箱，大大地提高了燃油效率和耐用性。
靈活而強勁的駕駛性能，為你帶來額外刺激的駕駛感。
  

Add fuel to passion. 
Then drive. 

6-speed Auto Transmission
6前速自動波

19.6

2.0 MPi Gasoline Engine 電油引擎

155 Maximum Power 最大馬力
ps/6,200 rpm

Maximum Torque 最大扭力 
kg.m/4,000 rpm
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Fear less, hope more. 
Start counting your 
small wins with Tucson.
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Advanced High Strength Steel (AHSS)

By increasing use of Advanced High Strength Steel (AHSS) to 51% of the body and hot stamping the passenger compartment, Tucson 
offers greater sturdiness and safety. Straightened body connections and installation of load paths improve the vehicle’s performance 
in collision tests, ensuring greater safety in real life situations.

將高鋼性鋼材(AHSS) 的使用量增加到51% ，並對車廂進行熱沖壓，為新Tucson 提供更高的堅固性和安全性。
流線的車身焊接和精密的承重計算，提高了車輛在現實碰撞中的安全性。

The advanced driving technologies applied to the new Tucson are based on
rigorous safety measures you can always rely on.
基於嚴格的安全措施而生的新Tucson 應用駕駛技術。

Drive Mode

A button on the center console conveniently offers a choice of 3 driving modes –  
Normal, Sport, and Eco – to match drivers’ mood and driving conditions.
駕駛模式
Tucson 提供 3 種駕駛模式 – 普通、運動和節能。 
 
6-airbag System

A driver’s airbag, passenger’s airbag, 2-side airbags, 
and curtain airbags protect passengers in the event of a collision.
6 安全氣袋系統
駕駛席安全氣袋，前排乘客安全氣袋，2 側安全氣袋和簾式安全氣袋。

Be as daring as you want -
you’re safe with Tucson.
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Smart Tailgate System
智能尾門系統

LED High-Mounted Stop Lamp
LED 高置煞車燈

Panorama Sunroof
全天幕天窗

Safety Power Window (Driver’s seat only)
司機席安全電動門窗

LED Daytime Running Lights (DRL)
LED 日間行車燈

Features 設備

17″ Alloy Wheels
17吋合金輪圈

19″ Alloy Wheels
19吋合金輪圈

LED Outside Mirror Repeaters & Puddle Lamps
LED 高置煞車燈

7″ Standard Audio System
7吋輕觸式資訊娛樂系統

Electric Parking Brake (EPB)
電子泊車制動

Rear Console (USB Charger)
後排USB充電

Reclining Rear Seats
可調角度後排座椅

Full Auto Air Conditioning System
全自動冷氣系統

Front Seat Warming & Cooling Air Ventilation
前排冷暖座椅
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Exterior colors 車身顏色

Interior colors 車廂顏色

Black One-tone 黑色

U5S
Platinum Silver

TW3
White Pearl

PKW
Pure White

Z5G
Pepper Gray

R2U
Aqua Blue

TCM
Phantom Black

R5R
Gemstone Red

M8N
Sage Brown

XB3
Dusk Blue 

Tricot GLS 布料
 

Leather GLS 皮革
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Specifications 規格

Overall Height
(Including roof rack)
全高
( 連車頂架 )

1,655 (1,660)

Overall Width 全闊 1,850 4,480
2,670

Overall Length 全長
Wheel Base 軸距 

Photos for reference only 圖片只供參考  

Type 類型 2.0 MPi Gasoline Engine 汽油引擎

Engine type 引擎類型 4-Cylinders DOHC   4 氣缸雙頂凸輪軸

Displacement (cc) 排氣量 1,999
Max. Power (ps/rpm) 最大馬力 155/6,200

Max. Torque (kg·m/rpm) 最大扭力 19.6/4,000

Brakes 制動

Front 前 Ventilated Disc Type 通風碟

Rear 後 Disc 碟
Suspension 懸掛

Front 前 McPherson strut type 麥花臣式

Rear 後  Multi-Link Type 多連桿式

Tire 輪胎

225/60 R17, 245/45 R19

Unit  單位 : mm
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